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CANDAS集团是全球领先的工业解决方案管理咨询集团之一。

凭借30多年的经验，集团为欧洲、中东、非洲、南美和亚洲等国家的客户提供了

各种工业和基础设施解决方案。

集团拥有但不限于的项目，例如污水处理工程、电缆工程、LED照明及路灯工程、

油库工程、管道输送工程、电池回收工程、农业大棚及灌溉设备、塑料回收设备、

金属加工设备、饮料灌装等各种工业解决方案，拥有自己的研发中心、工程师团

队，并获得多项发明专利。

CANDAS Group is one of the world's leading industrial solution management 

consulting groups.

With over 30 years of experience, the group has provided various industrial and 

infrastructure solutions to customers in countries such as Europe, the Middle East, 

Africa, South America, and Asia.

The group owns but is not limited to various industrial solutions such as sewage 

treatment engineering, cable engineering, LED lighting and streetlight engineering, oil 

depot engineering, pipeline transportation engineering, battery recycling engineering, 

agricultural greenhouse and irrigation equipment, plastic recycling equipment, metal 

processing equipment, beverage filling, etc. It has its own research and development 

center, engineering team, and has obtained multiple invention patents.

集团介绍
Group Introduction 
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集团总部位于埃及，集团员工超2000人，设有多个生产基地和办事处，并在中东拥有自己的技术工程师团队。

因此，我们瞄准了中东和非洲增长最快的国家埃及，埃及正在实现最高的经济增长率。

埃及地理位置很重要，位于非洲的东北角，通过西奈连接到亚洲，最重要的是通过苏伊士运河连接到地中海和红海。

苏州康达尔进出口有限公司以贸易为主，参与部分设备的设计，各类项目设备的生产跟踪，售后等服务，为Candas埃及提供所有基础服务。Candas埃及以投资建厂

和生产为主，例如MAKS塑料管道厂在埃及的基础建设中发挥了重要的作用

The headquarters of the group is located in Egypt, with over 2000 employees, multiple production bases and offices, and its own team of technical engineers in the Middle East.

Therefore, we are targeting Egypt, the fastest-growing country in the Middle East and Africa, which is achieving the highest economic growth rate.

Egypt's geographical location is very important, located in the northeast corner of Africa, connected to Asia through Sinai, and most importantly, connected to the Mediterranean 

and Red Sea through the Suez Canal.

Candas focuses on trade, participates in the design of some equipment, tracks the production of various project equipment, and provides after-sales services, providing all basic 

services for Candas Egypt. Candas Egypt focuses on investment in building factories and production, such as the MAKS plastic pipeline factory, which has played an important 

role in Egypt's infrastructure construction

集团介绍
Group Introduction 
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康达尔集团优势 
Advantages of Candas Group 

多 品 类 战 略 以 满 足 消 费 者 的 多 样 化 需 求 ， 增 强 市 场 竞 争 力 。

M u l t i c a t e g o r y s t r a t e g y t o m e e t t h e d i v e r s e n e e d s o f c o n s u m e r s a n d e n h a n c e 
m a r k e t c o m p e t i t i v e n e s s .

全 产 业 链 的 构 建 则 有 助 于 企 业 提 高 效 率 ， 降 低 成 本 ， 增 强 对 市 场 变 化 的 响 应 能 力 。  

T h e  c o n s t r u c t i o n  o f  t h e  e n t i r e  i n d u s t r y  c h a i n  h e l p s  e n t e r p r i s e s  i m p r o v e  e f f i c i e n c y,  
r e d u c e  c o s t s ,  a n d  e n h a n c e  t h e i r  a b i l i t y  t o  r e s p o n d  t o  m a r k e t  c h a n g e s .

整 合 埃 及 当 地 政 府 资 源 、 工 业 资 源 、 人 力 资 源 ， 全 方 位 、 多 方 式 合 作 来 促 进 共 同 发 展 。

I n t e g r a t e  l o c a l  g o v e r n m e n t  r e s o u r c e s ,  i n d u s t r i a l  r e s o u r c e s ,  a n d  h u m a n  r e s o u r c e s  i n  E g y p t  
t o  p r o m o t e  c o m m o n  d e v e l o p m e n t  t h r o u g h  c o m p r e h e n s i v e  a n d  m u l t i - f a c e t e d  c o o p e r a t i o n
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康达尔集团优势 
Advantages of Candas Group 



一
康达尔制造 Candas Manufacturing
橙汁生产
Orange juice production

康达尔从事橙汁生产17年

Candas has been engaged in orange juice production for 17 years



一 高品质橙汁
High quality orange juice

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 污水处理和基础设施项目
Sewage treatment and infrastructure projects  

Candas埃及工厂能够制造埃及直径最大的塑料排水管道，并在发展基础设施的过程中发挥积极作用。

Candas塑料设备加工基地生产出国内第一台1500mm立式双壁波纹管生产线，HDPE克拉管直径达到4000mm,  PE实壁管直径达到

1600mm。

Candas Egypt factory is capable of manufacturing the largest diameter plastic drainage pipe in Egypt and plays an active role in the 

development of infrastructure.

Candas Plastic Equipment Processing Base has produced the first domestic 1500mm vertical double wall corrugated pipe production line, with 

HDPE carat pipe diameter reaching 4000mm and PE solid wall pipe diameter reaching 1600mm.

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 PE管生产 PE pipe production
管径：20-1600mm 
Pipe diameter: 20-1600mm

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 克拉管生产 Kra tube production    
管径：200-4000mm 
Pipe diameter: 200-4000mm

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 波纹管生产  Corrugated pipe production 

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 MAKS埃及管材展会 MAKS 
Egypt Pipe Exhibition   

埃及水利部领导现场参观
Leaders from the Egyptian Ministry of Water Resources visited 
the site

康达尔制造 Candas Manufacturing



一
椅子生产 Chair production    

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 垃圾桶生产  Garbage can production  

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 灯泡生产 
Light bulb 
production  

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 塑料管件
生产  
Production of plastic 
pipe fittings 

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 化粪池
 生 产 
Septic tank 
production  

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 海洋漂浮桶生产 Marine floating bucket production   

康达尔制造 Candas Manufacturing



一 激光打标机生产 Laser marking machine production 

康达尔制造 Candas Manufacturing



一
康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 
电视CKD组装 TV CKD assembly   



一 风扇组装 Fan assembly

康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



一
康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 
风扇组装 Fan assembly



一 微波炉组装 Microwave oven assembly 

康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



一
冰箱组装 Refrigerator assembly 

康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



一 LED灯组装 LED light assembly    

康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



一 电瓶车组装 Assembly of electric scooter   

康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



一 金属制品工厂 Metal Products Factory   
康达尔组装和加工 Candas assembly and processing 



二
康达尔贸易 Candas Trading
光伏、储能项目 Photovoltaic and energy storage projects

l 资源丰富：埃及每年的平均光照光照时间超过3000小时，

为光伏产业的发展提供了得天独厚的条件。

l 政策支持：埃及政府高度重视光伏产业的发展，出台了一

系列优惠政策，包括税收减免、土地租赁优惠等，为光伏

片产业提供了良好的政策环境。

l Abundant resources: Egypt's average annual sunshine 

duration exceeds 3000 hours, providing unique 

conditions for the development of the photovoltaic 

industry.

l Policy support: The Egyptian government attaches 

great importance to the development of the 

photovoltaic industry and has introduced a series of 

preferential policies, including tax reductions, land 

leasing incentives, etc., providing a favorable policy 

environment for the photovoltaic industry.



二
油罐贸易 Oil tank trade   

康达尔贸易 Candas Trading



二
通讯电缆出口 Export of communication cables   

康达尔贸易 Candas Trading



二 通讯项目 
Communication 
project   

康达尔贸易 Candas Trading



二
LED路灯 LED street light 

Candas 已经完成埃及450万盏路灯项目。

（新增350万盏+维修100万盏）

Candas has completed a 4.5 million streetlight 

project in Egypt.

(New 3.5 million units+repair 1 million units)

康达尔贸易 Candas Trading



二
石化项目 Petrochemical project  

康达尔贸易 Candas Trading



二
铝箔餐盒项目 Aluminum foil lunch box project 

康达尔贸易 Candas Trading



二 塑料管材线项目 Plastic Pipe Line Project  

康达尔贸易 Candas Trading



二 波纹管线项目 Corrugated pipe production line project  

康达尔贸易 Candas Trading



二
注塑机项目 Injection molding machine project   

康达尔贸易 Candas Trading



二
塑料板材线项目 Plastic Sheet Line Project  

康达尔贸易 Candas Trading



二
铝挤压机项目 Aluminum Extruder Project   

康达尔贸易 Candas Trading



二 塑料回收项目 Plastic Recycling Project  

康达尔贸易 Candas Trading



二 饮料灌装线项目 Beverage Filling Line Project   

康达尔贸易 Candas Trading



二 饮料包装项目 
Beverage packaging 
project  

康达尔贸易 Candas Trading



二 吹塑机项目 Blow molding machine project 

康达尔贸易 Candas Trading



二 储水桶项目 Water storage tank project 

康达尔贸易 Candas Trading



二
激光切割机 
Laser cutting machine 

康达尔贸易 Candas Trading



二 SPC地板项目
SPC flooring project   

康达尔贸易 Candas Trading



二 口罩线项目 Mask line project  

康达尔贸易 Candas Trading



二 农业大棚项目 Agricultural greenhouse project   

康达尔贸易 Candas Trading



二 钢材出口 Steel export 

康达尔贸易 Candas Trading



二
康达尔贸易 Candas Trading
钢材出口 Steel export 



二 金属制品出口 Export of metal products   

康达尔贸易 Candas Trading



二 建筑模板项目  
Building Template Project 

康达尔贸易 Candas Trading



二 防静电地板项目 Anti static floor project 

康达尔贸易 Candas Trading



二 显示屏项目 Display screen project   

康达尔贸易 Candas Trading



三
货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment
大理石 Marble 

埃及总统塞西参观大理石工厂
Egyptian President Sisi visits 
marble factory



三

埃及在全国各地不同地点都发现了大理石采石场，Zafarana、Sinai、Menia、Assiut、Aswan和东

部沙漠地区。

目前，埃及约有500家大理石和花岗岩工厂。

位于开罗Katameyya的Shak El Thoban地区已成为在大理石和花岗岩行业工厂的集合地，约400家

工厂在此处聚集，占全国的60%至70%。（来源：中非贸易研究中心）

Marble quarries have been discovered in different locations throughout Egypt, including Zafarana, Sinai, 

Menia, Assiut, Aswan, and the eastern desert region.

At present, there are about 500 marble and granite factories in Egypt.

The Shak El Thoban area located in Katameyya, Cairo has become a gathering place for factories in the 

marble and granite industries, with about 400 factories gathered here, accounting for 60% to 70% of the 

country's total. (Source: China Africa Trade Research Center)

l 中国进口大理石的关税为10%， 增值税为13%。

l 大理石参考价：10-20 USD/㎡ 

l The tariff on imported marble from China is 10%, and the value-added tax is 13%.

l Marble reference price: 10-20 USD/㎡

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment
大理石 Marble 



三 大理石粉 Marble powder 

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 橙汁 Orange Juice

l 埃及是一个富饶的土地，被誉为橙子的故乡。近年来，埃及甜橙产量呈现出令人瞩

目的增长，年增长接近20%。这一成就不仅为埃及经济带来了丰收的喜悦，也为人

们提供了更多的优质橙子和橙汁。

l 随着技术的进步和政策的完善，埃及甜橙产量有望继续保持稳定增长，为人们提供

更加丰富美味的橙子和橙汁

l 中国对橙汁的进口关税为30%。 这一关税政策自2023年10月起保持不变， 海关根据

货物的税则号和征税方式计算并征收相应的关税和增值税。 目前， 中国对橙汁的进

口关税为30%， 增值税为13%
l Egypt is a rich land known as the homeland of oranges. In recent years, the 

production of sweet oranges in Egypt has shown remarkable growth, with an 
annual increase of nearly 20%. This achievement not only brought the joy of a 
bountiful harvest to the Egyptian economy, but also provided people with more 
high-quality oranges and orange juice.

l With the advancement of technology and the improvement of policies, the 
production of sweet oranges in Egypt is expected to continue to maintain stable 
growth, providing people with more abundant and delicious oranges and orange 
juice

l China's import tariff on orange juice is 30%. This tariff policy will remain 
unchanged from October 2023, and customs will calculate and levy corresponding 
tariffs and value-added tax based on the tariff code and taxation method of the 
goods. At present, China's import tariff on orange juice is 30%, and the value-added 
tax is 13%.

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 棉花 Cotton
中国进口棉花的关税是1%。 

中国对进口棉花实施了特定的关税政策， 其中私人进口棉花需要支付关税和其他税费， 棉花的进口关税率设定为1%。 此外， 除了关税， 还需要支付

增值税等其他费用， 增值税的税率13%。 这些信息可能会随着时间的推移和政策的调整有所变化， 因此在实际操作中， 建议向专业的报关集团咨询最

新的税费标准和支付方式。

The tariff on imported cotton from China is 1%.  

China has implemented specific tariff policies on imported cotton, in which private importers are required to pay tariffs and other taxes, with an import tariff rate 

of 1% for cotton. In addition, in addition to tariffs, other fees such as value-added tax need to be paid, with a tax rate of 13%. These information may change over 

time and policy adjustments, so in practice, it is recommended to consult a professional customs clearance group for the latest tax standards and payment 

methods.

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 甜菜粕  BEET PULP 

主要成分含量表 
Main ingredient content table

干甜菜根 dried beets roots
糖浆 molasses
麦芽汁 wort
石灰岩 limestone
盐 salt
湿度 humidity
尺寸 size

63.2%
15.2 %
18.2%
1.5%
1 %
10.11%
12 mm

是生产酵母、宠物食品和饲料的优质原材料！
It is a high-quality raw material for producing yeast, 
pet food, and feed!

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 水晶 Crystal   
坦桑尼亚水晶进口关税根据CIF坦桑尼亚的进口价格征收， 关税比率分别为0%， 10%，

 15%， 25%四种。 具体到水晶这一商品， 如果属于最终消费产品， 则适用25%的关税。

 此外， 坦桑尼亚对进口税的征收还涉及到不同的商品类别， 例如零关税适用于初级原

材料， 而10%的关税适用于半加工品， 15%的关税适用于完全加工产品。 

埃及的阿斯芙水晶（ASFOUR）有“中东施华洛世奇”之称，ASFOUR水晶厂总部距

离尼罗河不远，水晶产品以金字塔、清真寺和民族乐器等为主要造型，极具民族特色，

让人仿佛置身于《天方夜谭》的童话世界中。由于工厂的原料产自当地，因而水晶制

品物美价廉。

The import tariffs on Tanzanian crystals are levied based on CIF Tanzania import prices, 

with tariff rates of 0%, 10%, 15%, and 25%, respectively. Specifically for crystal, if it is a 

final consumer product, a 25% tariff is applicable. In addition, Tanzania's imposition of 

import taxes also involves different categories of goods, such as zero tariffs for primary raw 

materials, 10% tariffs for semi processed goods, and 15% tariffs for fully processed products. 

 ASFOUR crystal from Egypt is known as the "Swarovski of the Middle East". The 

headquarters of ASFOUR crystal factory is not far from the Nile River, and the crystal 

products are mainly shaped like pyramids, mosques, and ethnic instruments, with strong 

ethnic characteristics, making people feel like they are in the fairy tale world of "The 

Arabian Nights". Due to the local production of raw materials in the factory, crystal products 

are of high quality and affordable.

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 旅游 Tourism 
埃及2022/2023财年旅游业收入136亿美元，创历史新高
Egypt's tourism revenue for the 2022/2023 fiscal year reached a historic high of 
13.6 billion US dollars

埃及中央银行发布报告，2022/2023 财年埃及旅游业收入创历史新高，达到136亿美元，较上财年的

107亿美元增长26.8%。埃及的目标是到2028年将每年游客数量从1500万增加到3000万人次。

新冠疫情对埃及旅游业造成重大打击，2020/2021财年收入下降50.7%，由2019/2020财年的98.6亿美

元降至48.6亿美元。旅游业与海外侨汇、苏伊士运河通行费和外国直接投资构成埃及的主要外汇来

源。由于旅游业收入大幅增加，埃及2022/2023财年的国际收支实现8.82亿美元盈余，扭转了

2021/2022财年的105亿美元赤字局面。

The Central Bank of Egypt has released a report stating that tourism revenue in Egypt reached a historic 

high of $13.6 billion in the 2022/2023 fiscal year, representing a 26.8% increase from the previous fiscal 

year's $10.7 billion. Egypt's goal is to increase the annual number of tourists from 15 million to 30 million 

by 2028.

The COVID-19 has caused a major blow to Egypt's tourism industry. The revenue in the fiscal year 

2020/2021 will decline by 50.7%, from 9.86 billion dollars in the fiscal year 2019/2020 to 4.86 billion 

dollars. The tourism industry, along with overseas remittances, Suez Canal tolls, and foreign direct 

investment, constitute Egypt's main sources of foreign exchange. Due to a significant increase in tourism 

revenue, Egypt achieved a surplus of $882 million in its international balance of payments for the 2022/2023 

fiscal year, reversing the deficit of $10.5 billion in the 2021/2022 fiscal year.

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三

康达尔集团Maks管道工厂生产的管子

可以向周边国家出口，如沙特 、利比

亚

The pipes produced by Candas Group's 

Maks pipeline factory can be exported to 

neighboring countries such as Saudi 

Arabia and Libya

MAKS管道工厂 MAKS Pipeline Factory

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 灯泡线项目 Light bulb line project 

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment



三 螺旋焊管项目 Spiral welded pipe project  

货物对冲合作或投资 Goods hedging cooperation or investment
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合作伙伴 Cooperative partner



03
合作伙伴 Cooperative partner



T H A N K  YO U  F O R  WAT C H I N G !




